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C. Fred Bergsten, Bates Gill, Nicholas R. Lardy and Derek Mitchell are the principal
authors of this investigative analysis, full of new information and perspectives on
China, the result of a year-long task force jointly sponsored by CSIS and IIE, to which
distinguished China experts have contributed. It is accessible, narrative-driven, filled
with facts, but written for the general reader. The expert judgments presented in China:
The Balance Sheet will inform policymakers in Washington, scholars and the business
community for years to come.
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还不错，但是不如分别去读这几个作者自己的书。有点浅。

-----------------------------
twc

-----------------------------
美国智库透视中国崛起，听听美国专家对我们的分析。
好多国内的学者的著作，都有这里的引用哦。
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书评

很多人在打量着成长中的中国，关于中国的书不断在出。美国战略和国际研究中心（C
enter for Strategic and International Studies）以及国际经济学会（ Institute for
International Economics）有一个合作项目，名字就是中国的资产负债表（China
Balance Sheet Project）项目。...  

-----------------------------
每个国家都有自己的问题，就像每家都有本难念的经。
而作为中国人，我越发感受这是个庞大、多样性、复杂、深沉、亢奋的国家。。。
周列强国，边界问题尤为突出。 还未统一，国家分裂时刻警惕。
文化纠结，主题思想未能梳理。 阶级冲突，贫富差距高低不齐。
历史烙印，荣辱交错...  
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